
 

 

 
 

各位家長： 

 

中五英文科訂購參考書 

 

為協助學生持續鞏固英文科的學習，我們將為學生訂購英文參考書「Road to 5** Writing」。每

本課本的售價為$115(市面零售價$139)。 

 

煩請家長於 2025年 10月 20日或之前簽覆電子回條，及按電子收費通告指示繳交相關費用$115。 

 

如有任何查詢，可致電學校聯絡何健昌老師(電話：2527 2427)。 

 

 

 

 

 

 

 ____________________ 

    學務組主任 

        韓江老師 

 

2025 年 10月 13 日  

回條 

 
學生姓名：_______________________________ 班別：_______________ 學號：__________ 

 

茲收到 貴校有關「中五英文科訂購參考書」通告（編號AC 25-26_34），本人已知悉詳情，並會支付

費用$115。(繳費項目名稱：中五英文科訂購參考書) 

     

 

 

                                                       家長簽署﹕______________________ 

 

2025年_____月_____日 

請家長於 20/10/2025或之前簽覆通告及繳交費用。 

  

Hong Kong Tang King Po College 

香港鄧鏡波書院  

享受閱讀 自信勵學 

正向價值 積極人生 
 (AC 25-26_34) 

13
th
 October 2025 

 



 

 

 
 

 

Dear Parents, 

 

Purchasing F.5 English Reference Book 
 

To assist students in reinforcing their English learning, we will order the reference book ‘Road to 5** 

Writing’ for them. The cost of the book is HK$115 (retail price $139). 

 

Please sign the e-reply slip and settle the payment by eClass ePayment system by 20 October 2025.  

 

If you have any inquiries, please contact Mr. Ho Kin Cheong at 2527-2427. 

 

 

 

 

 

 _________________________________ 

Mr. Hon Kong       

Head of Board of Academic Studies  

 

 

Reply Slip 
 

 

Name: _______________________________   Class: _______________   Number: __________ 

 

I have read the notice ‘Purchasing F.5 English Reference Book’ (AC 25-26_34). I acknowledge the above 

details and will pay the amount of HK$115. (Payment Item: Purchasing F.5 English Reference Book) 

 

 

 

 

Date: ______________________                      Parent’s signature: ______________________ 

 

Please reply and pay on or before 20/10/2025. 

 

Hong Kong Tang King Po College 

香港鄧鏡波書院  

享受閱讀 自信勵學 

正向價值 積極人生 
(AC 25-26_34) 

13
th
 October 2025 

 


